
Styremøte i historielaget hos Anne, mandag 20.04.2020 kl. 19.30 

 

 

Medvirkende: Anne, Marit, Sonja, Steinar L. og Steinar T. fordelt utover langbordet med god 

klaring mellom deltakerne.  

 

Post og info 

Utdeling av Lokalhistorisk magasin 1/2020 og Egde 1/2020 til styrets medlemmer. 

Brev om privatarkiv fra Kuben videresendt styrets medlemmer.  

Styreleder har blitt kontaktet i forhold til en ny bok om Hella-prosessen, med spørsmål om 

gjennomlesning, bilder fra Hella, overtagelse av transkriberte dokumenter o.l.   

  

Økonomi 

Regnskapet for 2019 er revidert ferdig. 

97 medlemmer i 2019. 

 

To kontingenter som er betalt: Agder historielag og Landslaget for lokalhistorie. 

Historielaget har ca. kr. 112.000,- på konto. 

Søknad om momsfradrag er sendt inn. 

Tilbud fra trykkeriet er mottatt og Anne kontakter de for videre prosess. 

 

Vi må huske på tekst om hva Historielaget arbeider med på årets kontingent-giroblankett.  

 

Oppbevaring av historielagets materialet 

Sonja har kjøpt inn to tidsskriftbokser og bokstøtter til historielagets hylle i biblioteket hos 

Torill. Anne overtok Sonjas årganger 2018-2020 av Egde og Lokalhistorisk magasin, samt vil 

supplere med Aust-Agder Arv og Heimen. Sonja har kjøpt stempel for å merke det vi setter 

frem.  

 

Arbeidet med å finne plass til et sikringsskap for annet materiale fortsetter, dette gjelder både 

trykt og digitalt materiale.  

 

Dialektopptak 

Ingen nytt å fortelle.   

 

Årsskriftet 

Annonser for årsskriftet er på plass. Gjennomgang i forhold til illustrasjoner ble gjort under 

møte, samt siste avklaringer om noen av artiklene. Må til neste møte tenke på forside og 

bakside bilde. Uavklart om hvordan prosessen med trykkeriet blir denne gangen. Vi ønsker å 

lansere årsskriftet i juni, men ved at årsmøtet blir utsatt må vi vurdere en enklere lansering, 

Anne spør litt rundt.  

 

Årsmøtet 

Dette møtet blir utsatt til slutten av august, må avklare dato i forhold til foredragsholder og 

bruk av lokalet. Steinar T. kontakter foredragsholder, Sonja kontakter Velet for bruk av 

lokalet. 

 

Andre arrangementer? 

«LOS 300» er utsatt til 2021, ny vurdering om det vil være aktuelt for oss da, avhenger av 

hvordan opplegget da blir.   

 

Neste styremøte blir evt. et korrekturmøte – når første utkast av årsskriftet kommer fra 

trykkeriet – sted kommer vi tilbake til. 

 

Referent: Sonja 


